
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 151
van LORIN PARYS
datum: 20 november 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Verkeersveiligheidsfonds  -  Verdeling middelen

Geld van geïnde boetes komt terecht in het federale verkeersveiligheidsfonds. De boetes 
die betrekking hebben op de overtredingen van gewestelijke bevoegdheden, moeten 
nadien herverdeeld worden over de gewesten. In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 
1640 van 31 juli 2017 liet de minister weten dat de FOD Financiën op regelmatige basis 
een raming maakt van de inkomsten uit boetes die toekomen aan de gewesten, maar dat 
er “recent evenwel gerede twijfel is ontstaan of die prognoses accuraat zijn”.

Een terechte bekommernis, zo blijkt anderhalf jaar later. Op maandag 19 november 2018 
berichtte het VRT Nieuws over een bedrag van 24 miljoen euro waarvan - en ik citeer – 
“de overheidsdienst justitie het bestaande bedrag niet kon koppelen aan een 
openstaande boete”.

In het verlengde daarvan heb volgende vragen voor de minister.

1. De onduidelijkheid over de verkeersboetes heeft ongetwijfeld ook een bepaalde 
impact op de uiteindelijke verdeling van de middelen van het 
verkeersveiligheidsfonds. 

Kan de minister een inschatting maken van de impact van deze onduidelijkheid?

2. Heeft de minister vandaag al een overzicht van de bedragen uit het federale 
verkeersveiligheidsfonds waar de Vlaamse overheid nog recht op heeft?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 151 van 20 november 2018
van LORIN PARYS

1. Aangezien ik momenteel niet over de nodige informatie beschik, is een inschatting 
maken moeilijk. Ik ben nog steeds in afwachting van een nieuw overleg met de 
federale collega’s om de meest recente informatie te verkrijgen en zo een duidelijk 
beeld te krijgen over de middelen waar Vlaanderen nog recht op heeft. 

2. Neen.


